
Referat fra teammøde Thors Bakke tirsdag den 12. marts 2019 

 

Ordstyrer: CMB 

Referent: BBS 

 

Bordet rundt AG + CMB + MIA har været på CBCT kursus. 

HL + BG har været på carieskursus. 

 

Ved permanente fujifyldninger skal der altid 

forbehandles med Cavity Conditioner. AG 

sørger for det kommer på vores materialeliste. 

 

MP sygemeldes fra tirsdag d. 19. marts i ca. 4 

måneder. Den øvrige Adm. overtager og 

fordeler MP’s arbejdsopgaver imellem sig. 

 

Tandplejere har været til fagforadag. Der blev 

talt om journalskrivning for KA’er ved 

uddelegering af opgaver. Der er tidligere lavet 

rammedelegeringer ang. dette.  AG tager det 

med til tandlægemøde. 

 

Referater Referater fra MED møder og AM møde 

gennemgås. 

Arbejdsplan Ingen ændringer 

Sko Listen med sko ligger hos BBS. Det er 300 kr. 

om året pr. arbejdssted. Man kan spare op i 3 

år = 900 kr. 

Gavekasse – Hvor meget skal vi give til og hvor 

stort beløb? 

Vi gennemgår tidligere aftaler, og laver ingen 

ændringer. 

Udeblivelse Husk at ringe hjem ved udeblivelser – derved 

opfanges dem hvor mobilnr. ikke virker. 

Computer rtg Udsættes til ng. 

KK pt. Husk at hvis pt har været til et forløb hos KK, 

skal de efterfølgende tilbage hvor de er 

henvist fra. 

Flere har fået tider hos andre behandlere end 

KK, og det er gået fint, snak evt. med KK om 

tilknytningen kan ændres. 

Teknikkursus H L + BG + JH deltager fra TB 



Afbud – kan der skrives hvorfor i 

kontinuationen? 

Receptionen gør det ofte, men ikke 

konsekvent – men vil være opmærksomme på 

det.  

Flytter materiale Bliver materiale/ting flyttet fra sin sædvanlige 

plads, så giv alle besked om det – send evt. en 

mail. 

Skinner Skinner til aflevering, SKAL altid ligge i 

sterilisationen. 

Nødtracheotomi – Kan vi have et sæt 

liggende? 

Usikkerhed om vi må bruge det, når vi ikke har 

uddannelse i det. PJ undersøger det, og det 

kommer med på et senere møde.  

Magil tang har de tidligere haft i team Syd, kan 

det være en mulighed at have sådan én på 

hver klinik – PJ undersøger det. 

Stole i multirummet Usikkerhed om punktet, det er JT som har 

skrevet det på. Men måske fordi der engang 

imellem har været stole fra klinikkerne, som er 

kommet derind. Vi er alle opmærksomme på 

det, og beholder stolene på klinikkerne. 

 

Der forsøges stadig ved KIR at få forældrene til 

at benytte venteværelset i stedet for at sidde 

på gangen, som er til gene for de øvrige 

klinikker. 

Evt. kan der laves en kande kaffe og vand som 

stilles i multirummet, og pårørende kan vente 

der i stedet for i det almindelige venteværelse, 

men dette skal kordineres med KK og JT som 

også bruger multirummet, når de har 

behandlinger i Midazolam 

Etanol og fluor Når der fyldes op skal der fremover skrives på 

et skema med dato og udløb. 

PJ har aftale med BN, som laver et skema, der 

skal ligge på hver klinik.  

Hjælp til Team Syd Vi er godt med når det gælder småbørn og 

profylakse, så er der KA’er som kan se, at de 

får dage hvor de kan tilbyde hjælp, så giv 

besked til Mette Juul Jensen i Syd 

EVT. Der oprettes en mobil arbejdsstation med PC i 

Multirummet.  

 

Der ligger en vejledning i fissurforsegling på 

broen under referater fra kurser, og den ligger 

i Tandplejer mappen på F-drevet. 

 



KA’er er på kursus den 11/6 – der er lavet plan 

for resterende personale, og kalenderen er 

blokeret – de må selv åbne kalenderen, hvis 

der ønskes borgerbooking. 

Brød Det manglede – Inga vil give brød næste gang 

den 30. april  

 

 


